

The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會 10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong 香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半

電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: <a href="hhyc@hhyc.org.hk">hhyc@hhyc.org.hk</a> www.hhyc.org.hk

2 May 2024

**Dear Members** 

## HHYC OPEN DINGHY REGATTA 11 - 12 May 2024

As we prepare for our Open Dinghy Regatta, here are a few important reminders for you:

- 1) With all the dinghies laid out, there will be limited car parking from 8 15 May. While we'll do our best to accommodate as many cars as possible, you may wish to consider alternative transportation options to the Club during this busy period.
- 2) Our car jockey will be in place over the weekend of 11 & 12 May to assist members with parking and help smooth traffic flow.
- 3) With approximately 200 sailors, including many children, at the Club during the Regatta, please be super careful when driving in and out of the Club. Be mindful of all pedestrians and in particular watch out for excited kids running out from in-between parked cars.

We look forward to seeing you, your family and friends at Hebe over the coming few weeks—scan the QR code below to access the club events calendar and see the host of family activities coming up both on and off the water.

Club events calendar



See you soon

Paul C. Arkwright General Manager Hebe Haven Yacht Club



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會 10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong 香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半

電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: <a href="hhyc@hhyc.org.hk">hhyc@hhyc.org.hk</a> www.hhyc.org.hk

尊貴的會員:

## 2024年5月11日至12日舉行之白沙灣遊艇會公開小帆船大賽

2024年公開小帆船大賽將於 2024年5月11日至12日舉行,請會員注意以下事項:

- 1) 本會將於 5 月 8 日至 15 日期間提供有限度停車位。在此期間,請考慮選擇使用其他 交通工具。
- 2) 本會將於 5 月 11 日及 12 日安排代客泊車服務,以保持停車場交通暢順。
- 3) 比賽期間,預計約有 200 名參賽者,其中包括兒童,因此在駕駛車輛進出本會時, 請小心謹慎,尤其多留意在場到處奔跑的小孩們,並請遵守所有安全守則。

本會準備了許多適合一家人參與的活動,期待皆時能在會所見到大家。請掃以下二維碼瀏覽更多本會舉辦的水上或陸上活動。

## 本會活動日程表



Paul C. Arkwright 白沙灣遊艇會總經理 2024年5月2日